
Title (en)
Leasure shoe, in particular a house shoe, slipper or the like with an innersole and an outsole.

Title (de)
Freizeitschuh, insbesondere Hausschuh, Hauspantoffel od. dgl. mit einer Brandsohle und einer Laufsohle.

Title (fr)
Chaussure de temps libre, en particulier chaussure de maison, pantoufle ou similaire avec une première et une semelle de marche.
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Abstract (en)
The invention relates to a house shoe or slipper with an inner sole and an outsole, and a device for keeping the feet warm. Between inner sole 3
and outsole 4, there is arranged an electrically heatable heating mat 5. The heating mat 5 consists of a network of resistance wires 8 which are
incorporated in an insulating layer 9. The heating mat 5 is connected to a connecting piece 10 on the house shoe or slipper, which can be connected
by means of an extension cable to, for example, a live socket. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Hausschuh oder Hauspantoffel mit einer Brandsohle und einer Laufsohle, sowie einer Einrichtung zur Warmhaltung
der Füße. Zwischen Brandsohle 3 und Laufsohle 4 ist eine elektrisch beheizbare Heizmatte 5 angeordnet. Die Heizmatte 5 besteht aus einem
Netz von Widerstandsdrähten 8, die in eine Isolierschicht 9 eingelagert sind. Die Heizmatte 5 ist mit einem Anschlußstück 10 am Hausschuh oder
Hauspantoffel verbunden, daß mittels eines Verlängerungskabels mit z.B. einer unter Spannung stehenden Steckdose verbunden werden kann.
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